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Uprava NKBM je pripravila srečanje z delničarji

RA SLOVENIJA 1, 04.06.2013, DOGODKI IN ODMEVI, 15.51

Uprava Nove kreditne banke Maribor je pred junijsko skupščino danes pripravila srečanje z delničarji.
Na njem jim je med drugim podrobneje predstavila poslovne rezultate banke in njene skupine v prvem
letošnjem četrtletju. Predstavniki banke pa so investicijsko javnost seznanili še z ukrepi za stabilizacijo
in razvoj družbe. Gre zlasti za ukrepe za izboljšanje kapitalskih ustreznosti povezane s predlagano
dokapitalizacijo banke, o čemer bodo delničarji odločali na skupščini 10. junija. Prispevek Lidije Vizantin.
LIDIJA VIZANTIN: Delničarje je zanimalo tudi kaj se je izcimilo v zvezi z razčiščevanjem spornih poslov v
času, ko je upravo banke vodil Matjaž Kovačič. Kot je poudaril zdajšnji predsednik uprave Aleš Hauc naj
bi že ta mesec proti odgovornim osebam vložili tožbe za odškodninsko in kazensko odgovornost. Nova
uprava pa uresničuje celo vrsto ukrepov, ki že dajejo rezultate. NKBM zanima tudi več tujih strateških
investitorjev s katerimi pogovori še potekajo. A te želijo očiščeno banko, za zdaj pa še ni jasno koliko
terjatev bo prenesenih na slabo banko in doda.
ALEŠ HAUC: Mi pa si prizadevamo, da bi poskušali dobiti strateškega investitorja, ki bi državi, torej
Republiki Sloveniji zagotovil tudi ustrezno prevzemno premijo.
VIZANTIN: Predsednik Vseslovenskega združenja malih delničarjev Kristijan Verbič je sicer pozdravil
današnjo obliko komuniciranja z malimi delničarji, a opozoril, da scenarij dokapitalizacije in lastninjenja
banke napoveduje iztisnitev malih delničarjev iz lastništva banke, ki je že zdaj v večinski lasti države.
KRISTIJAN VERBIČ: In s predvideno dokapitalizacijo za pričakovati, da bo ta preko 90 odstotkov, to pa že
pomeni izpolnitev pogojev za iztisnitev, torej odslovitev teh delničarjev.
VIZANTIN: Hauc pa pravi, da je za zdaj bojazen malih delničarjev o iztisnitvi povsem odveč, če pa bi banka
dobila večinskega strateškega partnerja.
HAUC: Je pa potem stvar njega in njegove odločitve kaj se bo zgodilo naprej.
VIZANTIN: A še doda, da praksa v svetu kaže, da lahko pride do iztisnitve, pogosti pa so tudi primeri,
ko mali delničarji živijo v sožitju z velikimi. Za banko pa sta prednostna cilja zagotavljanje likvidnosti in
zagotavljanje zahtevanega obsega najkakovostnejšega čistega kapitala.
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